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W odpowiedzi na Pana inteľpelację z dnia 25.0L20|9r., Powiatowy Zarząd Dróg w

Busku-Zdroju infornruje, Że nie składa w roku bieżącym wniosków do Ministeľstwa

Infľastľuktuľy w ramach śľodków subwencji ogólnej.

W latach popľzedniclr Powiat Buski koľzystał ze śľodków subwencji ogólnej. Dzięki

pomocy finansowej został wyremontowany między innymi most w miejscowości Chałupki.

Pľogľam prefeľował pľzede wszystkim obiekty mostowe, które będą spełniały funkcję obľonną

bądŹ dľogi zapewníające dojazd cięzkich pojazdów do centów logistycznych czy terminali

przeładunkowych i składane pľZez nas wnioski na ĺęalizację odcinków dľóg publicznych

zostały odľzucane. W obecnym czasie jest twoľzona dokumentacja pľojektowa na kolejny

obiekt mostu w miejscowości Siesławice, któľy na dzięn dzisiejszy nie posiada jeszcze

kompletu dokumentów ściśle określonych do złoŻęnia wniosku o dofinansowanie.

Kwota dotowana rrie większa niz 50 %o oľazogľaniczone śľodki subwencji ogólnej któľe

pozwa\ają na złoŻenie tylko jednego pľojektu inwestycyjnego nie jest koľzystna dla Powiatu

pod kątem wniosków o przebudowę dróg powiatowych. w 2019 ľoku ľuSZa progľam

pn.: Fundusz Dróg Samoľządowych, któľy obejmuje 80 Yo dotacjí na wszelakie prace związane

zdanąinwestycją i zawíerawszystkie obiekty zrrajdujące się w ciągu dľóg np. mosty' Kľyteľium

otľzymania dotacji w w/w progľamie jest łagodniejsze co skutkuje większą możliwością

uzyskania dofinansowania jak ľówniez zawnioskowania większej ilości odcirrków dľóg do

realizacji ze wzg|ędu na brak ogľaniczeń co do ilości składanych wniosków.
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